
PROTOKÓŁ XLVII/2014 

z Sesji Rady Gminy Białogard 

w dniu 12 listopada 2014 r. 

 

    W posiedzeniu udział wzięli wszyscy członkowie Rady Gminy, 25 Sołtysów  

i zaproszony gość - Pan Jerzy Bartman - Radny Rady Powiatu Białogardzkiego. 

Listy obecności stanowią załącznik do niniejszego protokołu. W posiedzeniu udział 

wzięli także: Pan Maciej Niechciał - Wójt Gminy Białogard, Pani Małgorzata 

Klajno - Sekretarz Gminy Białogard, Pani Bogumiła Dorywalska - Skarbnik Gminy 

Białogard, Pani Grażyna Mazur, Pani Elżbieta Trzcińska, Pani Alina Świder i Pan 

Jerzy Zasztowt – Dyrektorzy Szkół, Pani Elżbieta Grygorcewicz – Cupał – 

Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Białogardzie i Pan Andrzej 

Galuba - Komendant Straży Gminnej Gminy Białogard. 

    Posiedzenie odbyło się na sali konferencyjnej Urzędu Gminy Białogard w godz. 
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. Posiedzeniu przewodniczył Pan Jan Budzyński - Przewodniczący Rady 

Gminy, protokołowała Pani Joanna Czupreta – Inspektor ds. obsługi Rady Gminy  

oświaty. 

    Obrady otworzył Pan Przewodniczący, powitał uczestników posiedzenia, a 

następnie przedstawił porządek Sesji w poniższym brzmieniu: 

1. Otwarcie sesji, w tym: 

- stwierdzenie kworum, 

- przyjęcie porządku obrad. 

2. Informacja Wójta Gminy z działalności między sesjami oraz z wykonania uchwał 

Rady Gminy.  

3. Interpelacje i zapytania Radnych.  

4. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał w sprawach: 

- zmian w budżecie gminy na 2014 rok, 

- zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Białogard na lata 2014-2027, 

- określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2015 rok, 

- wyrażenia zgody na ustanowienie ograniczonego prawa rzeczowego w postaci 

służebności gruntowej, polegającej na możliwości przejazdu i przechodu, 

obciążającego nieruchomość stanowiącą własność Gminy Białogard, 

- wyrażenia zgody na ustanowienie ograniczonego prawa rzeczowego w postaci 

służebności gruntowej na prawie własności.  

5. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych. 

6. Wolne wnioski, zapytania i informacje. 

7. Zamknięcie XLVII Sesji Rady Gminy Białogard. 

    Do pełnego wyczerpania tego punktu obrad pozostało przyjęcie Protokołu  



z XLVI Sesji Rady Gminy Białogard. Do treści ww. protokołu, nie wniesiono 

zastrzeżeń.  

 

Ad. 2. Informację z działalności międzysesyjnej przedstawił Pan Maciej Niechciał -  

Wójt Gminy Białogard. Informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

Ad. 3. Pan Przewodniczący poinformował, iż na dzisiejszą Sesję nie wpłynęły 

interpelacje.  

 

Ad.4 Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał. 

1) Pierwszym z rozpatrywanych projektów uchwał był projekt uchwały w sprawie 

zmian w budżecie gminy na 2014 rok. Projekt uchwały omówiła Pani Bogumiła 

Dorywalska - Skarbnik Gminy, przedstawiając propozycje zmian w budżecie 

zawarte w projekcie uchwały. 

Głosowanie: 

„za” – „jednogłośnie”. 

 

2) Projekt uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy 

Białogard na lata 2014-2027 omówiła Pani Bogumiła Dorywalska. 

Głosowanie: 

„za” – „14”, 

"wstrzymujący się" - 1 

 

3) Kolejnym z projektów był projekt uchwały w sprawie określenia wysokości 

stawek podatku od nieruchomości na 2015 rok. 

   Pan Edward Lejbt poinformował, że wysokość stawek była przedmiotem obrad 

wspólnego posiedzenia Komisji Rady Gminy, powiedział także, że nie zgadza się  

z zawartymi w projekcie uchwały wysokościami stawek podatku od nieruchomości  

i zaproponował aby stawki podatku od gruntów i budynków pozostałych, w tym 

zajętych na prowadzenie odpłatnej statutowej działalności pożytku publicznego 

przez organizacje pożytku publicznego utrzymać na poziomie z roku ubiegłego. 

   Pani Alicja Hołtyn poprosiła o wyjaśnienie sołtysom konsekwencji utrzymania 

takiej wysokości stawek. 

   Pani Skarbnik wyjaśniła, że konsekwencją obniżenia stawek jest zmniejszenie 

wpływów do budżetu w przyszłym roku o około 208 000 zł.  

   Pan Kazimierz Chodynko zaproponował omówienie kolejno wszystkich stawek 

podatku. 

   Wysokość poszczególnych stawek przedstawiła Pani Skarbnik. Proponowane 

wysokości stawek stanowią załącznik do niniejszego protokołu. 



    Pani Aneta Brinkmann-Ziółkowska zgłosiła wniosek o określenie średniej 

wysokości zaproponowanych stawek i o ustalenie ich w wysokości: od budynków 

pozostałych w tym zajętych na prowadzenie odpłatnej statutowej działalności 

pożytku publicznego przez organizacje pożytku publicznego- 5,92 zł od 1 m
2
, od 

gruntów pozostałych w tym zajętych na prowadzenie odpłatnej statutowej 

działalności pożytku publicznego przez organizacje pożytku publicznego - 0,42 zł 

od 1 m
2
. 

Głosowanie wniosku: 

„za” – „13”, 

„wstrzymujący się” – „2”. 

Głosowanie nad projektem uchwały: 

„za” – „jednogłośnie”. 

 

4) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie ograniczonego 

prawa rzeczowego w postaci służebności gruntowej, polegającej na możliwości 

przejazdu i przechodu, obciążającego nieruchomość stanowiącą własność Gminy 

Białogard, przeczytał wraz z uzasadnieniem Pan Przewodniczący. Projekt omówiła 

Pani Anna Michaliszyn – Podinspektor ds. planowania przestrzennego i gospodarki 

nieruchomościami.  

Głosowanie: 

„za” – „jednogłośnie”. 

 

5) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie ograniczonego 

prawa rzeczowego w postaci służebności gruntowej na prawie własności, przeczytał 

wraz z uzasadnieniem Pan Przewodniczący. Projekt omówiła Pani Anna 

Michaliszyn. Pani Michaliszyn poinformowała, że dochody z ww. tytułu stanowią 

rocznie kwotę 2 500 zł za każdą działkę.  

Głosowanie: 

„za” – „13”, 

„wstrzymujący się” – „2”. 

 

Ad. 6. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych. 

Pan Przewodniczący poinformował, iż na Sesję nie wpłynęły odpowiedzi na 

interpelacje i zapytania Radnych. 

  

Ad. 7. Wolne wnioski, zapytania i informacje.  

  Pan Przewodniczący poinformował, że w czasie dobiegającej kadencji odbyło się 

47 Sesji na których podjęto 302 uchwały, skład Rady ulegał zmianom. Pan 

Budzyński podziękował wszystkim za współpracę. Następnie Pan Przewodniczący 



Rady Gminy, Zastępca Przewodniczącego Rady – Pan Mirosław Brzeski i Pan 

Maciej Niechciał wręczyli wszystkim Radnym podziękowania. Podziękowania 

złożyli także: w imieniu Pracowników Urzędu Gminy Białogard - Pani Małgorzata 

Klajno - Sekretarz Gminy Białogard, Pani Zofia Legięć - Sołtys Sołectwa 

Żelimucha, w imieniu Dyrektorów Szkół - Pani Grażyna Mazur – Dyrektor 

Gimnazjum w Pomianowie, Pan Olgierd Dżurko - Sołtys Sołectwa Lulewiczki, w 

imieniu Stowarzyszenia Sołtysów - Pan Damian Janusiak -Sołtys Sołectwa 

Kościernica. 

 

Ad. 8. Wobec wyczerpania wszystkich punktów XLVII Sesja Rady Gminy 

Białogard została zakończona. 

   Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała Joanna Czupreta  


